
Bestyrelsesmøde 20.08.2024 
 
Fremmødte: 
Kristian, Benno, Henning, Helle.  
 

1. Planlægning af arbejdsdagen. 
Der er lavet overblik over hvilke arbejdsopgaver der er før, under og efter arbejdsdagen. 
Opgaverne er blevet beskrevet og fordelt mellem bestyrelsen 
- Invitation til arbejdsdagen – ( Helle ) 
- Bestilling, indkøb og afhentning – ( Benno ) 
- Hvad skal der laves på selve arbejdsdagen ( Henning / Christian ) 
- Borde, stole, grill og andet til arrangementet ( Alle ) 
- Madholdet ( Benno ) 
- Oprydning ( Alle ) 

 
2. Badebro. 

Der er fundet et rigtig godt forslag og pris på en flydebro der kan hives op når den ikke 
bruges. Der er fundet en pris der er fornuftig. En anonym har meldt sig – en der gerne vil 
donerer et pengebeløb der skal gå til badebroen. 
Næste step er at stemme om det på kommende generalforsamling så der er enighed 
om beslutningen i forhold til etablering af en badebro ved søen. 

 
3. Flytning af indkørsel på Rørbækvej 52H. Der er kommet en forespørgsel om bestyrelsen 

har nogle indvendinger i forhold til at en indkørsel etableres med indkørsel fra 
Rørbæksøvej frem for fra Rørbækvej.  
Bestyrelsen har ikke nogle indvendinger. 
 

4. Vandværk. 
Der er grundejere der gerne vil have nemmer ved at kontakte vandværksbestyrelsen og 
kunne læse referater og andet.  
Bestyrelsen har sendt en forespørgsel til vandværksbestyrelsen om vi kan få nogle flere 
informationer fra dem. 
 

Det er aftalt at vi mødes igen den 6 november 2024 hos Kristian 


